

China M&A Round-Up 中国并购简报

August 4-10, 2014
2014年08月04-10

**Issue Highlights | Trends to Watch | Outbound M&A from China | Inbound M&A into China
China Domestic M&A and Industry Consolidation | Dbriefs Webcasts | China-Related Reports**
本期要闻 | 并购趋势 | 中资对外并购 | 外资对内并购 | 中国国内并购
中国相关网络广播 | 其它中国相关报告

Issue Highlights (本期要闻)

- **China's Fosun agrees \$441 million takeover of Australia's Roc Oil**
中国复星国际收购澳洲Roc Oil
- **Yunnan Tin to buy 75.74% of Hualian Zinc & Indium**
云南锡业注资华联锌铟

Trends to Watch (并购趋势)

Energy & Resources (能源与资源行业)

- **Energy and mining giants push up China's M&A deals in July**, Shanghai Daily, 08/07/2014
- **能源矿产行业7月并购激增**, 网易财经, 2014年08月07日

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Aviation & Transportation (航空&运输)

- **China joins plans to build 'Panama Canal on land'**, The China Money Report, 08/06/2014
- **Noble Group acquires 70% stake in Danube Shipping-Stevedoring in Ukraine for US\$21.7 million**, BT Invest, 08/06/2014
- **中国计划修建“陆地上的巴拿马运河”**, 新浪财经, 2014年07月18日
- **来宝集团子公司收购乌克兰DSSC70%股份**, 城市资讯, 2014年08月07日

Energy & Resources (能源与资源行业)

- **Clean tech firm Powin secures \$25M to develop battery technology**, KATU.com, 08/11/2014
- **China's Fosun agrees \$441 million takeover of Australia's Roc Oil**, Reuters, 08/04/2014
- **Powin获资发展电池科技**, 国际在线, 2014年08月11日
- **中国复星国际收购澳洲Roc Oil**, 路透社, 2014年08月04日

Financial Services (全球金融服务行业)

- **China Life Insurance to buy \$250 mln stake in TPG**, Reuters, 08/05/2014

- **中国人寿收购德太投资25%股权**, 同花顺, 2014年08月08日

Manufacturing (制造行业)

- **Beijingwest Industries' Billion Million (HK) Ltd announces acquisition of BWI Europe Company Limited S.A.**, Reuters, 08/05/2014

- **京西重工收购欧洲车业务**, 网易财经, 2014年08月06日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

- **China Mobile eyes 20% stake in Axiata**, The Star Online, 08/07/2014

- **中国移动计划收购亚通20%股权**, 大公网, 2014年08月07日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

Real Estate (房地产信行业)

- **GLP buys into China logistics Firm**, Wall Street Journal, 08/04/2014

- **普洛斯购买中储集团**, 网易财经, 2014年08月13日

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Energy & Resources (能源与资源行业)

- **Yunnan Tin to buy 75.74% of Hualian Zinc & Indium**, 4-Traders, 08/05/2014

- **云南锡业注资华联锌钢**, 网易财经, 2014年08月11日

Healthcare & Life Sciences (医疗卫生与生命科学行业)

- **Henan Taloph Pharmaceutical Stock to issue shares for stake acquisition and fund raising**, Reuters, 08/08/2014

- **河南太龙药业发行股票并购集资**, 和讯网, 2014年08月8日

Manufacturing (制造行业)

- **MEC IMEX INC to merge with Aces Electronics**, Reuters, 08/06/2014
- **Zhejiang Yonggui to acquire transportation equipment firm for CNY415 mln**, Reuters, 08/06/2014
- **Shuanglin Auto Parts plans to buy 100% of Hubei New Torch**, Hispanic Business, 08/05/2014

- **维翰实业与宏致电子合并**, 群益金融网, 2014年08月06日
- **浙江永贵电器拟4.15亿元并购北京博得**, 凤凰财经, 2014年08月12日
- **双林集团拟并购湖北新火炬**, 凤凰财经, 2014年08月07日

Dbriefs Webcasts (中国相关网络广播)



An Integrated Approach for Foreign Companies Entering China

11 September 2014 | 11:00 AM ET

In a maturing Chinese market, both mid-size and large multinational firms may benefit from an integrated approach to doing business. In light of the many complex considerations companies face, what does an effective China strategy look like? From tax and regulatory considerations to case studies, learn more about developing an integrated approach in your China operations. Join us for this complimentary webcast.

[Read more](#)

China-Related Reports (其它中国相关报告)



Banking Across Borders: International Expansion Opportunities for Emerging Markets-based Banks

Banks based in emerging market economies have been gaining strength and with that strength, are now looking to expand beyond their borders. As emerging market-based banks look beyond their borders, the questions of readiness arises. (Financial Services Industry – July 2014)

[Read more](#)

跨境银行业:新兴市场银行的国际扩张机会

一直以来, 诞生于新兴市场国家的银行都在不断扩充自身实力。伴随着实力的日益壮大, 它们正将眼界投向其国门之外, 向国际扩张。我们需要问, 这些以新兴市场为基础的银行是否做好了向外扩张的准备。(金融服务行业 –2014年07月)

[请点击这里下载报告](#)

Chinese Services Group (中国服务组)

Chris Cooper

Americas Leader, Chinese Services Group, Deloitte LLP

古博

合伙人, 美国德勤 中国服务组, 美洲地区主管人

Kevan Flanigan

Partner, Deloitte Financial Advisory Services LLP

Kevan Flanigan

合伙人, 美国德勤财务咨询服务

Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)

[参阅更多中国并购简报](#)

[亚太地区德勤网络讲座](#)

[美国中国服务组](#)

[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引(以下统称“资料”), 都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构(“德勤各成员所”)提供的建议、见解或推荐意见。德勤不担保该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外, 上述资料及其所含信息, 受时间或其他相关因素所限, 均按原貌提供。在此引用的任何资料, 不论明示或暗示, 都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息的风险, 并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务(包括但不限于疏忽行为所致)

30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee, and its network of member firms, each of which is a legally separate and independent entity. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte Touche Tohmatsu Limited and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2014 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited



[Legal](#) | [Privacy](#) | [Cookies](#)